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Dagens ordning med å sende alle som nå går på 7.trinn ved Husabø skole og Rundevoll 
skole til Husabø ungdomsskole opprettholdes. 

 
 

 
 
Administrasjonen har blitt bedt om å utrede ulike alternative lokaliteter for elever ved Husabø 
ungdomsskole, helsetjenesten sine lokaler ved Husabø skolene, EIK sitt klubbhus og 
Kulturskolens lokaler i tillegg til omdisponering av skolens ”keramikkrom” 
 
Lokaliteter til skolehelsetjenesten 
Fakta: 
Skolehelsetjenesten består av helsesøster og lege og skal betjene både Husabø barneskole 
og Husabø ungdomsskole. Tjenesten er lokalisert i ny oppusset lokale mellom de to skolene. 
Skolehelsetjenesten har separat inngang og består av venterom på 17,7 m2, legekontor på 
17,0 m2 og helsesøsters kontor på 38,3 m2. 
Det er avsatt tre dager i uka for helsesøster til elever ved Husabø barneskole og ca. to dager 
i uka for ungdomsskolens elever. Helsesøster konsulterer mellom 8-10 elever de dagene hun 
er tilstede på Husabø helsestasjon. 
10 timer i uka er det psykiatrisk sykepleier på plass for samtale med enkeltelever. 
 
Skolehelsetjenesten er en lovpålagt oppgave hjemlet i helse og omsorgstjenesteloven. 
IS – 1154 Veileleder fra Helsedirektoratet beskriver nærmere kommunens helsefremmede 
og forebyggende arbeid i helsestasjons- og skolehelsetjenesten: 
 
For skoleelever er det viktig at ansatte i skolehelsetjenesten er tilgjengelige på skolen. 
Elevene må vite når, og hvordan de kan komme i kontakt med helsetjenesten, slik at det blir 
så enkelt som mulig når de har behov for helsehjelp. Skolehelsetjenesten kan komme tidlig 
inn og hjelpe elevene med problemer de synes er vanskelig å ta opp med foreldre eller 
lærere. Ansatte i skolehelsetjenesten må være inkludert i 
skolemiljøet for å kunne samarbeide med elever, lærere, foreldre og andre om å identifisere 
og ivareta elever som har helseproblemer som har sammenheng med skolesituasjonen. 
Tilgjengelighet i form av lokalisering og åpningstider må også vurderes opp mot de ansattes 
arbeidsmiljø og mulighet for kontakt med samarbeidspartnere. 
Tiltakene gjelde både enkeltelever og hele skolemiljøet - fysisk og psykososialt, innendørs og 
utendørs og mulighet for kontakt med samarbeidspartnere. 
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Tiltakene gjelder både enkeltelever og hele skolemiljøet - fysisk og psykososialt, innendørs 
og utendørs. Planlegging og etablering av helsestasjons- og skolehelsetjenesten må ta 
høyde for at tjenesten er et tilbud som barn over en viss alder besøker uten at de er i følge 
med foresatte. 
 
Fordeler: 

- Ta i bruk helsestasjonen som midlertidig skolelokale med inntil tre grupperom for 
elever ved Husabø ungdomsskole. 

- Ligger i umiddelbar nærhet til skolene. 
- Flytte skolehelsetjenesten ved Husabø skolene til Rundevoll skole og /eller sentrum 

Helsestasjon. 
 
 
Ulemper: 

- Skolehelsetjenesten bør ligge i skolens nærmiljø og være et lavterskeltilbud for 
skolenes elever. 

- Flytting av skolehelsetjenesten til annen lokale borte fra skolens umiddelbare nærhet 
vil i følge ledende helsesøster i praksis være det samme som at skolehelsetjenesten 
er ute av drift. 

- Ved at elever fra Husabø skal forflytte seg til sentrum eller Rundevoll skole er dette i 
følge ledende helsesøster å utsette barna for ytterligere helserisiko. Dette handler 
både om tilgjengelighet, trafikale forhold og skolefravær. Spesielt for de sårbare 
barna. 

 
 
EIK sitt klubbhus 
Fakta: 
Egersund Idrettsklubb har eget klubbhus på Idrettsmarka med garderober i underetasje, stort 
lokale med kjøkken og miljørom i første etasje og kontorer og møterom i andre etasje. 
Klubbhuset er nylig pusset opp for en halv million kroner og huser tre ansatte i tillegg til 
Fotball SFO fem ganger i uka. 
 
Fordeler: 

- Nærhet til Husabø ungdomsskole og til idrettsanlegg. 
- Har vært utleid før til barnehage i påvente av ny barnehage. 
- Stor grunnflate. 

 
Ulemper: 
EIK skriver i sitt tilsvar til kommunens forespørsel om mulighet for leie følgende: 

- Ved utleie til skole vil de mer eller mindre måtte kutte ut FFO (Fotball Fritidsordning) 
skoleåret 2013-2014. 

- Klubben har årlige inntekter på flere hundre tusen kroner på FFO. 
- Klubbens tre ansatte må finne andre lokaler å være i. 
- I tillegg så er klubben bekymret over slitasje på nytt utstyr ved eventuell utleie. 
- EIK stipulerer månedlige leieutgifter for kommunen på over 200 000 kr, men det er 

ikke forhandlet om pris. 
 
Eigersund kulturskole 
Fakta: 
Eigersund kulturskole rommer ordinær kulturskoletilbud med dans, drama, instrumenter, 
sang, visuelle kunstfag og musikk fra livets begynnelse. Bygget huser også Tusenbeinet 
åpen barnehage som er et lavterskeltilbud for førskolebarn og foresatte. I tillegg er 
kulturskolen mye i bruk til ulike andre arrangementer, både i kommunal og privat regi. 
Det er ca. 550 elever ved Eigersund kulturskole og ca. 20-30 daglige brukere av åpent 
barnehagetilbud. 
 
Fordeler: 
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- Kommunen eier og driver bygget. Det blir mindre tilleggsutgifter enn å leie bygg 
privat. 

- I gangavstand fra ungdomsskolen. 
- Sentrumsnært. 
- Ledig romkapasitet på dagtid. 

 
Ulemper: 

- De fleste rommene i 2 og 3 etasje er spesialrom og er i bruk fra klokken 12.00 og 
utover til undervisning av elever i kulturskolen. 

- For skolebruk er det mest aktuelt å benytte åpen barnehage sine lokaler samt 
paviljong. Åpen barnehage har tre rom på henholdsvis 28,7 m2, 38,6m2 og 41,0m2. 
Disse ligger ved siden av hverandre og kan åpnes opp ved behov f. eks til klasserom. 
Paviljongen er på 112,6 m2. 
Bruk av paviljong som klasserom vil bety innstillinger av kurs, møter, konserter og 
andre arrangementer på dagtid. 

- Dersom skolen skal ta i bruk disse rommene betyr det stans i tilbud åpen barnehage 
og at paviljong ikke er tilgjengelig på dagtid. Det er to ansatte som vil måtte få nye 
arbeidsoppgaver, styrer + førskolelærer. 

- Elever og lærere vil måtte forflytte seg mellom hjemmeskolen og kulturskolen. 
- Kulturskolen ligger i sentrum med de utfordringer dette vil kunne medføre for 

friminutter. 
 
 
Brev fra ledelsen ved Husabø ungdomsskole angående romsituasjonen, datert 
19.04.13 – vedlegg 1. 
Ledelsen ved Husabø ungdomsskole peker på at det skoleåret 2013-2014 er behov for 4 
grupperom til elever med særskilte behov, arbeidsplass til nye lærere, miljøterapeuter og 
assistenter, samt eventuelt et ekstra klasserom dersom 8 trinn ut fra antall elever må deles 
opp i fire paralleller. 
For skoleåret 2014-2015 trengs ytterligere minst et klasserom /fire paralleller og to 
grupperom. 
Synspunkter på løsning slik ledelsen ved skolen ser det: 
Helsestasjonen ønskes skjermet. Den har i dag en ideell beliggenhet med nærhet til 
brukerne på barneskolen og ungdomsskolen. Helsesøster trenger også plass for grupper av 
elever.  
 
Keramikkrommet ønskes skånet siden rommet er i jevnlig bruk. I mangel av grupperom 
brukes det i dag foruten i kunst og håndverk også i musikk og i valgfaget ”sal og scene”.  
 
En god midlertidig løsning som dekker de nærmeste årene, vil være et nytt modulbygg med 
2 klasserom og 4 grupperom. Når vi får behov for ytterligere 2 grupperom skoleåret 
2014/2015, må vi disponere 2 grupperom i modulbygget på barneskolen.  Det er allerede 
bevilget fem millioner kroner til modulbygg 1 (brakke) 
 
Brev fra verneombud for skolene, John Egeli datert 19.04.13 – vedlegg 2. 
I brevet til Eigersund kommune skriver verneombudet følgende: 
”Dersom Eigersund kommunestyre vedtar å overføre elevene i 7.klasse ved Rundevoll skole 
til Husabø ungdomsskole, er det bare en løsning som er akseptabel, sett ut fra et 
arbeidsmiljøsynspunkt. Da må det bygges et modulbygg” 
 
Det å flytte helsestasjonen er i følge Egeli en dårlig løsning. Han skriver: ”Vi har en 
helsestasjon som fungerer og brukes nesten hver dag. Brukes av begge skolene, og ble i sin 
tid bygd mellom skolene for at elevene lett skulle få tilgang til helsesøster. Hun skal ha et 
godt og skjermet arbeidsmiljø” 
 
Når det gjelder å eventuelt bygge om keramikkrom til grupperom skriver han følgende: 
”La meg presiserer at dette ikke er et keramikkrom. Det er mange år siden det var 
keramikkovn i dette rommet. Rommet brukes i dag i kunst og håndverk, musikk og 
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grupperom til andre fag. En omdisponering av dette rommet vil gi et dårligere arbeidsmiljø og 
frustrasjon for de ansatte” 
Han avslutter med å skrive at han som verneombud går imot at det tas mer arealer i 
eksisterende bygninger og bygges om til andre formål. 
 
Drøfting 
Det vises til saksframstilling i sak FS – 018/13 når det gjelder ungdomsskole på Rundevoll 
evt. filial av Husabø ungdomsskole.  
 
Det har vært befaring på helsestasjonen torsdag 18.04 hvor en har sett på lokalene som 
disponeres av helsesøster /lege. Disse kan være egent som grupperom, men som ledende 
helsesøster påpeker vil dette bety at helsestasjonen på Husabø skolene er ute av drift. 
 
EIK sitt klubbhus kan være egnet, men utleier er lite interessert i å leie ut og tilbudet er svært 
høyt priset. 
 
Det er mulig å tilpasse lokalene i kulturskolen til å ha en klasse der. Sannsynligvis ville da 
paviljongen være det beste alternativet. Åpen barnehage er et tilbud til barn og familier på 
dagtid der barna ikke går i ordinære barnehager. Administrasjonen ser på en nedleggelse av 
tilbudet i åpen barnehage som en svært dårlig løsning.  
Det er særlig negativt med tanke på integrering og mulighet for tidlig innsats. 
 
Det såkalte keramikkrommet er mye i bruk til flere fag. Elevenes situasjon er viktig i denne 
saken. Samtidig viser uttalelse fra verneombud og rektor ved Husabø ungdomsskole at for å 
gi en mer varig løsning trengs en egen paviljong for ungdomsskolen. Det bør også legges 
betydelig vekt på at personalet ved skolen vokser. Dette skjer allerede høsten 2013 og 
kapasitet på arbeidsrom er allerede sprengt. For skoleåret 2014-2015 vil det være en 
firedeling av 8.trinn i tillegg til at 9.trinn allerede kan være firedelt. 
 
Løsningen som velges til å løse plassbehovene ved Husabø barneskole og ungdomsskole 
må være av en slik art at løsningen gjelder for mer enn et skoleår ad gangen og innenfor 
økonomiske så vel som praktiske rammer. Skoleeiers fokus må være på elevenes og de 
ansattes arbeidsmiljø, slik at dette er best mulig. 
 
Anbefaling 
Totalt sett mener fortsatt administrasjonen at filial på Rundevoll skole under Husabø 
ungdomsskole er den beste løsningen. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Eivind Galtvik 
Kommunalsjef kultur og oppvekst 
 
 
 
Dok.nr Tittel på vedlegg 
278994 Romsituasjonen.doc 
278989 Overføring av elever til Husabø ungdomsskole 
278914 Skolehelsetjenesten 
278915 Forespørsel om leie av EIK sitt klubbhus 
279122 Konsekvensanalyse for bruk av kulturskolen som undervisnings lokale 
279355 VS: Husabø U 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopi til:    
Ketil Helgevold Rådmann   
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Tore L. Oliversen Kommunalsjef økonomi   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
          19.04.13 
 
Romsituasjonen på Husabø ungdomsskole. 
 
2013/2014 
Skolen trenger: 

• 4 grupperom til elever med særskilte behov. 
 

• 1 klasserom for å få til 4 paralleller  
 
88 elever ventes fra Husabø skole og fra Rundevoll skole ved skoleårets begynnelse. 
Vi venter også flyktninger på grunnlag av kommunale vedtak. De fleste flyktningene 

blir bosatt i sentrum og har dermed Husabø som skolekrets. 

 

• Arbeidsrom for nye lærere, miljøterapeuter og assistenter.  
 
Vi blir flere nytilsatte på grunn av økende antall elever med særskilte behov. 

Assistenttimene/miljøterapeuttimene er ikke tildelt ennå, slik at nøyaktig behov for 

abeidsplasser er ikke helt klart. Men arbeidsrommene er fulle allerede inneværende 

skoleår. 

 
 
2014/2015: 
Skolen trenger: 

•  2 grupperom til elever med særskilte behov. 
 

• 1 klasserom for å få 4 paralleller  
 
93 elever ventes fra Husabø og fra Rundevoll skole. 

 
Synspunkter på løsning: 
Helsestasjonen ønskes skjermet. Den har i dag en ideell beliggenhet med nærhet til 
brukerne på barneskolen og ungdomsskolen. Helsesøster trenger også plass for grupper 
av elever.  
 
Keramikkrommet ønskes skånet siden rommet er i jevnlig bruk. I mangel av grupperom 
brukes det i dag foruten i kunst og håndverk også i musikk og i valgfaget  ”sal og scene”.  
 
En god midlertidig løsning som dekker de nærmeste årene, vil være et modulbygg  
med 2 klasserom og 4 grupperom. Når vi får behov for ytterligere 2 grupperom 
skoleåret 2014/2015, må vi disponere 2 grupperom i modulbygget på barneskolen.  
 
 
Leiv Kåre Nodland 
Konstituert rektor 
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Fra: Sissel Grastveit 
Sendt: 18. april 2013 16:55

Til: Nils Georg Hansen
Kopi: Nina Bolme Steinsholt
Emne: Skolehelsetjenesten

Hei!

Noen ord med på veien:

Skolehelsetjenesten er en lovpålagt oppgave hjemlet i helse- og omsorgstjenesteloven.

Refererer til IS-1154 (Veileder fra Helsedirektoratet) Kommunens helsefremmende og forebyggende 
arbeid i helsestasjons- og skolehelsetjeneste:

For skoleelever er det viktig at ansatte i skolehelsetjenesten er tilgjengelige på skolen. Elevene må vite 
når, og hvordan de kan komme i kontakt med helsetjenesten, slik at det blir så enkelt som mulig når de 
har behov for helsehjelp. Skolehelsetjenesten kan komme tidlig inn og hjelpe elevene med problemer de 
synes er vanskelig å ta opp med foreldre eller lærere. Ansatte i skolehelsetjenesten må være inkludert i 
skolemiljøet for å kunne samarbeide med elever, lærere, foreldre og andre om å identifisere og ivareta 
elever som har helseproblemer som har sammenheng med skolesituasjonen.

Tilgjengelighet i form av lokalisering og åpningstider må også vurderes opp mot de ansattes arbeidsmiljø 
og mulighet for kontakt med samarbeidspartnere." 

Tiltakene gjelde både enkeltelever og hele skolemiljøet - fysisk og psykososialt, innendørs og utendørs".

Planlegging og etablering av helsestasjons- og skolehelsetjenesten må ta høyde for at tjenesten er et 
tilbud som barn over en viss alder besøker uten at de er i følge med foresatte.

7.5.2. Individrettet helsetjeneste for elever

Det individtettede arbeid i skolehelsetjenesten er målrettede helseundersøkelser på bestemte alderstrinn, 
individuell veiledning etter Åpen dør"- prinsippet og oppfølging av elever med spesielle behov. Det at 
helsepersonell er tilstede på skolen til faste tider er viktig for at elever med fysiske eller psykososiale 
problemer søker hjelp.



Ut fra veileder kan jeg ikke se at vi kan drive skolehelsetjeneste uten å være tilstede på skolen. 

Dersom elever skal forflytte seg fra Husabø for å oppsøke helsesøster i sentrum vil dette være å utsette 
barna for ytterligere en helserisiko. Dette handler både om tilgjengelighet, traffikale forhold og skolefravær. 
Tenker da spesielt på sårbare barn. 

I praksis vil de bety at skolehelsestasjonen er utav drift, noe kommunen i så fall må ta konsekvens av.

Sissel Orstad Grastveit

Leder Helsestasjonen Eigersund kommune

Telefon 51468150/ 48865532

E- post: sissel.grastveit@eigersund.kommune.no 
<mailto:sissel.grastveit@eigersund.kommune.no>



________________________________________________________________ 

Fra:  Nils Georg Hansen 

Sendt: 19.04.2013 
Til:  Helga  Bode 
Kopi: 
Emne: VS: Forespørsel om leie av EIK sitt klubbhus - Dagtid skoleåret 2013-2014 
________________________________________________________________ 
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Fra: Kenneth Andersen [mailto:kenneth@eikfotball.no] 
Sendt: 18. april 2013 13:48
Til: Nils Georg Hansen
Emne: SV: Forespørsel om leie av EIK sitt klubbhus - Dagtid skoleåret 2013-2014

Hei igjen Nils Georg.

Vi har gått kjapt igjennom dette, og det er jo litt kort varsel å svare på. 

Klubbhuset er jo pr i dag en arbeidsplass til 3 ansatte, samt at vi har FFO her 5 ganger pr uke.

For at dette skal kunne være mulig for oss så betyr det at vi mer eller mindre må gi slipp på FFO dette år.

Klubben har 750 000 i årlige inntekter på FFO. Samtidig så ser vi at vi nok blir nødt for leie oss andre lokaler for våre 
ansatte for å få en tilfredsstillende arbeidshverdag. To kontorer i normale lokaler vil fort koste oss 10 000 pr mnd.

I tillegg så har vi nettopp pusset opp klubbhuset for kr 500 000. Dette vil jo medføre slitasje på nytt utstyr. 

Vi ser også at dette vil legge store begrensinger for oss som klubb på kveldstid. Klubbhuset er mer eller mindre 
utleid hver eneste kveld til lag i klubben, og vi lurer jo på om det blir ryddet etter skoleslutt eller om vi må stenge 
klubbhuset for et år.

Vi ser vel for oss at skal dette være aktuelt for oss så må eventuelle leieinntekter være betydelige. Så vi snakker fort 
om kr 200 000 - 250 000 pr mnd. Vi har noen eiendomsmeklere som er på saken ang pris. Så den summe du får av 
meg er bare styrets mening.



Fra: Nils Georg Hansen [mailto:nils.georg.hansen@eigersund.kommune.no] 
Sendt: 18. april 2013 08:50
Til: kenneth@eikfotball.no
Kopi: Ketil Helgevold; Eivind Galtvik
Emne: Forespørsel om leie av EIK sitt klubbhus - Dagtid skoleåret 2013-2014

Til: EIK fotball ved daglig leder Kenneth Andersen,

Formannskapet vedtok i møte 17.04.13 å be kommunen ved administrasjonen se på ulike løsninger på 
plassproblemene ved Husabø skolene.

I den forbindelse ble eventuell leie av EIK sitt klubbhus på dagtid nevnt og bedt utredet.

Vår forespørsel er derfor følgende:

Kan Eigersund kommune ved Husabø ungdomsskole leie lokaliteter i EIK sitt klubbhus for skoleåret 2013-
2014, fra 19.08.13 til og med 22.06.14.

Vi har behov for et stort klasserom og to til tre grupperom.

Kan dere indikere om dette er mulig, og eventuell pris?

Da saken skal opp i Kommunestyret allerede på mandag, ber vi om et snarlig svar.

Helst i løpet av dagen.

Hilsen

Nils Georg Hansen

Rådgiver

Kultur og oppvekst

Eigersund kommune



Konsekvens analyse for bruk av kulturskolen som undervisnings lokale. 

Eigersund kulturskole drives i lokalene i parkveien 1. Rommene både i størrelse og 
materialvalg er spesialtilpasset for kulturskole undervisning. 
Undervisningen foregår både på dagtid og ettermiddagstid, Våre lærere har 
kontortid/forberedelse tid før sin faste undervisning. Elevtallet pr. våren 2013 er ca. 550.
innen dans-musikk-drama og visuelle kunstfag.

Kulturskolen har i to perioder hatt samarbeid med ungdomsskoler der vi i perioder har stilt 
rom til disposisjon for enkelt elever som har hatt behov for skifte av undervisningssted.  VI 
har derfor tradisjon til å være med å finne fleksible løsninger for kommunen. 

Daglig bruk av rommene:

Paviljongen:
Paviljongen  er en kombinert sal som er hjerte i kulturskolen. Til vanlig brukes dette av våre 
elever som en base før de starter undervisningen. Her venter de og mange gjør lekser . Det er 
også en stor grad av kurs her. Da i hovedvekt på kommunale avdelinger. Rommet brukes også 
til undervisning ved behov, og fast er dramaundervisning på tirsdag og torsdag på 
ettermiddagstid. Musikk fra livets begynnelse er bruker av paviljongen pr.idag på torsdager 
fra kl. 11.00-12.30.
Paviljongen er også til bruk ved både egne og eksterne konserter.

Undervisningsrom 2-3 etasje:
Gruppe rom 2 etasje:

Det er 5 undervisningsrom i 2.etasje. Disse er på ca. 12 m2 og er innredet med instrumenter 
pluss en kontorarbeidsplass for lærerne. Lite egnet til å sette inn pulter ekstra. 

Bruk av rommene pr.idag. 

Mandag:  Alle 5 rommene fra ca. kl. 11.00 til 18.00
Tirsdag:  3 rom fra kl. 12.00 til 18.00
Onsdag: 3 rom fra kl. 10.00 til ca. 18.00
Torsdag: 4 rom fra ca. 12.00 til 18.00
Fredag: Ingen undervisning 

Gruppe rom 3. etasje.

Det er 4 undervisnings rom i 3 etasje på mellom 12 og 15 m2. De er innredet for instrumental 
undervisning med en kontorarbeidsplass som lærerne bruker til sin kontortid, i tillegg til 
ordinær undervisning.

Bruk av rommene pr.idag.
 Mandag:  2 rom fra kl. 12.00-18.00
Tirsdag : 3 rom fra kl. 12.00-18.00



Onsdag : 3 rom fra kl. 12.00 – 18.00
Torsdag : 2 rom fra kl.12.00 -18.00
Fredag : Ingen undervisning.

Konsekvenser om en mulig flytting til kulturskolen.

Paviljongen:

- Avvikling av all kursvirksomhet i paviljongen for skoleåret 2014/2015.
- Flytting /avlysning av tilbud som foregår på dagtid i paviljongen. 
- Elevene mister ”hjerte” i kulturskolen som de bruker som minglerom / lekse rom.
- Ved en skolemøblering -vanskeligere å bruke rommet til kulturskolevirksomhet til både 
undervisning og konserter.
- Det er lite lager plass utenom selve paviljongen til utstyr og stoler og møblering.

Ved bruk av undervisningrom i 2- 3 etasje.      

- Mister rommet til bruk til sin pålagte tilstedeværelses tid.
-Mye av vår undervisning begynner før ungdomskolen er ferdig med sin undervisning.
-Rommene er ikke utstyrt og tilpasset i størrelse og møblering og vil derfor om dette gjøres 
måtte gå ut over kulturskolens vanlig undervisning. 

Egersund 19/4 2013 

Svein Tengesdal 
Rektor Eigersund kulturskole



 
________________________________________________________________  
 
Fra:   Svein Ivar Midbrød  
Sendt: 19.04.2013  
Til:   Nils Georg Hansen;Torfinn  Hansen  
Kopi:    
Emne:  VS: Husabø U  
________________________________________________________________  
 
 
 Korrigeringer er "grønnet ut", men teksten for øvrig bør gjennomgås og leses korrektur på.. 
 
  
 
Forøvrig ønsker vi fra Husabø skole å presisere følgende: 
 
-          "Paviljongen" kom inn som et hastetiltak for Husabø skole (barneskolen) på bakgrunn av særlig stor 
økning i elevtallet hos oss. FAU og skole engasjerte seg i saken som var i media (Dalane tidende/nrk 
lokalen) både forrige skoleår og i høst. FAU var sterkt engasjert. Det samme var varaordføreren. 
Resultatet var et politisk vedtak som ga oss lovnad om en brakke. Denne ble planlagt og dimensjonert ut 
fra våre behov. Våre behov er ikke blitt mindre, snarere tvert i mot. Vi har behov for å flytte ett klassetrinn 
ut i paviljongen. Det vil si to klasser. De vil dessuten ha behov for tilgang til grupperommene. Vi kan 
imidlertid se på bruken av to av disse grupperommene sammen med ungdomsskolen, slik at inntil to av 
grupperommene kanskje kan kunne brukes av begge skolene. Vi vet imidlertid allerede nå at dette ikke vil 
være en god løsning, og at det vil bli kamp mellom skolene om dette. Vi har over tid drevet skolen som i 
unntakstilstand når det gjelder plass, i påvente av løsning. Elevene får f. eks svært lite tilgang til data for 
tiden, da to datarom/mediatek i dag brukes som klasserom. Vi kangå med på at vi på barneskolen som 
selv har en akutt plassmangel, skal løse plassproblemene på ungdomsskolen!!! 
 
-          For elevene på barneskolen er det ikke aktuelt å gå til helsesøster utenfor skolens område. Dette vil 
ikke være forsvarlig verken praktisk eller sikkerhetsmessig. Mange elever har for eksempel faste samtaler 
med helsesøster. Da henter hun elevene selv i klasserommene.   
 
-          Elevtallet for 1. trinn for høsten 2013 er svært høyt. Det ser pr. nå ut som at elevtall for første trinn 
høsten 2014 vil være ennå høyere. 
 
  
 
  
 
Mvh 
 
  
 
  
 
Svein Ivar Midbrød 
 
Rektor Husabø skole 
 
  



 
  
 
  
 
  _____   

 

Fra: Torfinn Hansen  
Sendt: 18. april 2013 10:48 
Til: Svein Ivar Midbrød; Leiv Kåre Nodland 
Emne: Husabø U 
 
  
 
Kommenter/rediger teksten og send til nils georg og meg i retur. 
 
Torfinn  
 
  _____   

 

Det er viktig å finne en løsning som kan brukes over tid. Presset på begge Husabøskolene har 
vært økende de siste årene.  
 
  
 
Husabø ungdomsskole: 
 
2013-2014 har skolen har bruk for fire grupperom til elever særlige behov. 
 
Arbeidsrom til nytilsatte lærere mangler også. 
 
Elevtallet på 8. trinn 2013-2014 er på grensen til fire paralleller, derfor bør det være ett klasserom 
med i denne løsningen. 
 
Skolen har nå ni klasser, og små klasserom gjør at de ikke er mulig å ha mer enn 30 elever i ett 
klasserom. 
 
2013-2014 er det tre klasser på 29 elever. Det vil sannsynligvis være behov for en firedeling 
siden det er sagt ja til nye flyktninger. Det fører til mer økning enn normalt for Husabløskolene 
siden de fleste flyktningene blir bosatt i sentrum. 
 
  
 
2014-2015:     8. trinn vil bestå av 40 elever fra Rundevoll og 53 fra Husabø, dvs. behov for 
firedeling.  
 
  



 
Grupperom: 
 
2013/2014 er behovet fire grupperom og i 2014-2015 ytterligere to grupperom, tilsammen seks 
grupperom.  
 
  
 
Dette kan ikke organiseres innen eksisterende bygg. Løsningen vil være en tilsvarende 
modulbygg som for Husabø B (2 kl. rom og 4 grupperom) der en tar i bruk legens rom. 
 
  
 
Det vil være behov for en paviljon på ungdomsskolen også. Plassering kan være der uværsskuret 
er. 
 
  
 
Husabø skole: 
 
2013-2014Opprinnelig vedtatt 3 klasserom senere meldt at behovet er to kl.asserom og tre 
grupperom. 
 
  
 
2013-2014: Kan være en mulighet for at ungdomsskolen kan disponere ledig tid i inntil to av 
grupperommene i paviljongen. 
 
  
 
Begge skolene har innføringsklasser for minoritetsspråklige oms dekke elever fra hele kommunen 
det første året de er i Eigersund. Disse språkgruppene kan eventuelt flyttes til et annet lokale, for 
eksempel Rundevoll skole. 
 
  
 
Helsestasjonen må skjermes. Den ligger sentralt plassert i dag. Små elever kan ikke sendes til 
byen eller til Rundevoll til helsesøster. Helsesøster har kontortid daglig med 2,5 dag pr. skole. 
 
  
 
Kostnad for to paviljoner vil være ca. 10 millioner til sammen. 
 
  
 
Bomberommet er besiktiget av teknisk avdeling som mener at det ikke er egnet siden det har med 
bærekonstruksjonen til bygget å gjøre, og skolegården må graves opp for å gi direkte lys inn i 



rommet. 
 
  
 
Keramikkrommet på ungdomsskolen er i bruk ved klassedeling f. eks. i valgfag eller 
musikkgruppe eller tilknytning til kunst og håndverk. 
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